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PROTOKÓL NR 3T/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI ROI,NICTWA I INTEGRACJI Z UNI,I EUROPEJSKA

ODBYTEGO DNIA 25 LISTOPADA 2OO5 ROKA

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci zalqczonej do protokofu rozpoczgla
posiedzenie o godz. 8".

Porz4dek posiedzenia:
1. Informacja o dzialaniach Swigtokrzyskiej Izby Rolniczej.
2. Propozycje tematyczne do planu pracy Komisji na 2006 rok.
3. Analiza materialów na sesjg.
4. Sprawy rózne.

Ad. 1.
Przewodnicz4cy Delegatury Izb Rolniczych Pan Grudzien poinformowal,

Zezka2dej gminy jest dwóch delegatów do Izby Rolniczej. W Powiecie Jqdrzejowskim jest

l8 delegatów.
Nastgpnie Pan Grudzieú przedstawil informacjg o dzialaniach Swiptokrzyskiej Izby Rolniczej
lw zal4czeniu do protokotu/.

Do przedstawionej informacji Komisja uwag nie wniosla.
Przedyskutowano sprawy: doplat dla rolników, zamawiania kolczyków dla zwierzqL
legalizacji wag u odbiorców 2ryca. uprawy wierzby przemyslowej oraz wymiany materialu

siewnego i sadzeni akowe-qo.

O godzinie 925 przewodnicz4cy Komisji oglosil 10 minut przerry.

A d . 2 .
Komisja postanowila. 2e na nastgpnym posiedzeniu zostanie opracowany plan pracy

Komisji na2A06 rok w oparciu o plan pracy na 2005 rok.

4 d . 3 .
Pkt 6, 7, 8, 9, 10, 1 1, 12, porzqdku obrad:
Komisja uwag nie wniosla.

Radny Leszek Sulek uwaa4 2e nale|y poprawió Sci4galnoSó podatku od posiadania psów
oraz zwróció uwagg na wykonywanie przez wlaÉcicieli obowi4zku szczepienia psów.

Pkt. 13 porz4dku sesji.
(lchwalaw sprawie: ustalenia w7'sokoici stawek podatku od Srodkóv' transporlotvych

na rok 2006.
Radny Stanislaw Baraiski poinformowal.2e na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej radna

Elzbieta Wiéniewska zwróci\a uwagQ, czy nie jest przekroczone 1,5 % podwyzki
w poszczególnych kategoriach. Okazalo siQ, 2e jest obnizone w dwóch kategoriach
ze wzglpdu na to, ze zostalyby przekroczone dopuszczalne stawki.

Komisja uwag nie wniosla.



Pkt. 14 porz4dku sesji.
Uchwala w sprmuie wyrazeniu zgody na wmurowanie

P odstatu ov, e i w Potctku [lie I kim.
Radny Jan Ziqbiúski przedstawil uzasadnienie projektu

tej uchwaly.
Komisja uwag nie wniosla.

tablicy pamic¡tkowej w Szkole

uchwaly i poprosil o poparcie

Pkt. 15 i i6 porz4dku sesji.
{lchwala w sprawie uchwalenia Prograntu wspólpracll Gminy Jqdrze.jór+'

z rrganizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoió po2ylktt
publicntego na rok 2006.

{lchwala v, sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXX:278 05 z dnia 21 lutego
2005 r. stanowiqcej gTninny program profilaktyki i rozwiqzywania problemów alkoholotuych.

Radny Jan Ziqbiúski poinformowal, ze érodki nie zostaly do konca wykorzystane,
natomiast pojawila sig potrzeba zakupu komputera dla Caritasu i przekazania Srodków
do szkol na sprzpt sportowy.

Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. 17 porz4dku sesji.
(lchwola w' sprav'ie przenmczenia

komunalnej.
Komisja uwag nie wniosla.

do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomoSci

Pkt. 18 porzqdku sesji.
{Jchv,ala r.r, spratvie tikuidacji Zarzqdu Bu$tnków Mieszkalnych }t Jqdrzejowie

i utworzenia Zakladu (lsfug Komunalnych w Jqdrzeiowie.
Radny Stanisiaw Baraiski poinformowal, ze na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej byli

obecni kierownicy likwidowanych zalúadów; kierownicy nie wnosili sprzeciwu do tej

uchwaly. Byla sugestia, aby jeszcze przylqczyó Gospodarstwo Pomocnicze, ale taki wniosek

nie padl.
Radny Jan Ziqbiúski poinformowal, ze na posiedzeniu Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia

i Opieki Spolecznej Burmistrz Piszczek przedstawil przeslanki przemawiaiqce za polqczeniem

tych zaktadów. Radny Zipbiúski zadeklarowal, zebgdzie glosowal za t4 uchwalq.
Radny Ryszard Dzwonek opowiedzial sig za uchwai4.
Radny Andrzej Gawlowski poinformowa|2e na Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego

Burmistrz Wolski przedstawil i omówil projekt uchwaly; pracownicy nie strac4 pracy. Radny
jest za uchwalq.

Radny Bogdan Król równiez jest za projektem uchwaly, ale odl4czenie targowicy uwaza

za niepotrzebne.
Radny Leszek Sulek uwa2a, ze wszystkie przeslanki przemawiaj1za podjpciem uchwaly.

Najwazniej sze, 2e pracownikom nie grozi.utrata pracy.
Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik poinformowal, 2e szeSó osób ma umowy

zawarte na czas okreélony do 31 grudnia i jedna osoba moze odejóó na emeryturg. Zysk, który
przynosi targowica wchlonigty by zostal przez nowy zaklad, a tak trafi4 bezpoérednio
do Urzgdu. Kierownik zostanie wyloniony w drodze konkursu.

Pkt. l9 porz4dku sesji.
Uchwala w spraw'ie zasad zbytvania lokali mieszkalnych stanov,iqcych wlasnoSó

Gminy Jqdrzejów.



Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik poinformowal, 2e w sprawie tej uchwaly

zdania wéród radnych s4 podzielone.
Radny Leszek Sulek powiedzial, 2e przykre jest, ze mieszkania bgdq sprzedawane

za ,jednqzlotówkg", ale po tylu przekonywaniach trzeba zrozumieó, ze wczeSniej czy pólniej

ta uchwala przefizie. Byly stawiane ró2ne argumenty'. przewa2nie sprawa ludzi biednych.

Moze wreszcie pozbylibySmy sig tego klopotu, chociaz na pewno nie w 100 %.
Radny Bogdan Król powiedzial, ze gmina bierze na siebie odpowiedzialnoSó

w zwiqzku z wykupem. Gdyby wszyscy mieli pracq i pieni4dze * klopotu by nie bylo.
Radny Andrzej Gawlowski powiedzial. Le wczeiniej byl przeciw tej uchwale i teraz

nic sig nie zmienilo.
Radny Ryszard Dzwonek powiedzial, ze celem uchwaty jest, aby gmina pozbyla

sig problemu sprzedaj4c mieszkania. Radny jeszcze nie wie jak zaglosuje. Radny uwaía,

ze Burmistrz jest w blgdzie, bo problemu sip nie pozbgdzie, nawet jesli mieszkancy

wykupiliby w 100 oA, ztego wzglgdu, 2e ci,którzy nie plac4 zamieszkania nadal nie bpdzie
plació, a cipíar utrzymania tych mieszkat'r ponios4 wspólnoty mieszkaniowe.

Radny Jan Zigbinski popiera radnego Gawlowskiego. Radny uwaza, ze projekt tej

uchwaly nie powinien znaleió sig w materialach do czasu wypracowania kompromisu wSród

Rady Poza tym nie podobala mu siq nagonka na sesji podczas glosowania tej uchwaly. Radny
nie wie jeszczejak zaglosuje: w tej wersji chyba nie, ale widzi kompromis.

Radny Stanislaw Baraiski uwa-Za, ie nawet jezeli te dwa zaklady zostanq pol4czone,

a nie zostan4 przecigte pewne sprawy, to nic sig nie zmieni. Wszyscy mieszkaúcy i tak

mieszkaú nie wykupiA, bo im sig to nie oplaci. Radny üwa2a, 2e nie ma sensu wstrzymywaÓ

tego. Nowe budynki zostan4 a stare wymagaj4 remontu. Radny nie bpdzie przeciw tej

uchwale, bo uwaza, ze bpdzie to korzystniejsze.
Radny Leszek Sulek popiera radnego Baraúskiego, ale uwaza, ze pewne sprawy s4 nie

dopracowane.
Przewodniczqay Komisji Krzysztof Swietlik poinformowal, ze wczeSniej byl

przeciwny podjpciu tej uchwaly, ale po kilku rozmowach z Burmistrzem i Wiceburmistrzem
okreSlil swoje stanowisko W tej uchwale powinien byó dodatkowy zapis, ze uchwala

obowi4zuje w okreSlonym czasie. Jeéli ktoÉ bpdzie chcial wykupió to zobliguje go ten czas.

Na dzien dzisiejszy radny nie wie jeszczejak bpdzie glosowal.
Radny Stanislaw Baraúski zaproponowal, aby Komisja postawila wniosek, 2e uchwala

bpdzie obowiqzywala pol roku.
Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik poinformowal, Ze Klub zglaszal taki

wniosek Burmistrzowi, ale na dzieñ dzisiejszy Burmistrz siQ do tego nie ustosunkowat.

Komisja wnioskuje. aby w uchwale umieSció zapis okreÉlaj4cy szeéciomiesiQczny

termin obowi4zywania uchwaly.
Komisj a wniosek przyj gla j ednogloénie.

Pkt. 20 porz4dku sesji:
Sprawozdanie z dzialalnoSci Samorzqdowego Domu Krltury w Jqdrzejowie.
Radny Jan Zigbihski poinformowal, ze Komisja Oswiaty analizowala sprawozdanie.

Wigkszych zastrzeieh nie bylo, natomiast pewnq dzialalnoéó merytoryczn4 mozna by byio

rozszerzyó. Komisja uznala, 2e nalelaloby Dom Kultury gruntownie wyremontowaó.
Komisja uwag nie wniosla.

Ad . .1 .
Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik odczytal, odpowiedá na wniosek Komisji

dotyczqcy targowicy zwierzpcel.



Radny Jan Zigbihski wnioskuje, aby rozeslaó informacjq o dzialalnoSci targowic),
z oroéba o rozolakatowanie na tereni

na targowicy przez kilka kolejnych dni targowych.
Komisj a wniosek przyj gla j ednoglo5nie.

targowicy zwierzecej.
Komisja wniosek przyjpla jednoglo5nie.

Komisja Rolnictwa i Integracji z Uni4
zaopiniowalaprzedstawion4 przez Burmistrza
polozonego w Jgdrzejowie przy ul. 11 Listopada.

Na tym posiedzenie zakoítczono o godzinie 1035.
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